

Vergaderdatum: 20 februari 2025

Aanwezig: Jos de Kleijne, Mayan Boonen, Michiel Elfadly, Gerard van Oosteroom, Wim Melssen, Tresi Lavaleije en Erwin Janssen.

Afwezig met bericht: Mo Chitioui

Afwezig zonder bericht:

Belangstellende vanuit de wijk:

Opening:

Gerard opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Dit is de tweede vergadering van 2025.

Notulen vergadering 9 januari jl:

Het initiatief voor de fotowedstrijd zoals in de vorige vergadering door Tresi gevraagd zal worden opgepakt door het Maasheggenteam. Jos heeft nogmaals het team verzocht nogmaals te kijken of SamenTuin toch niet in aanmerking zou komen voor een project van vitaal en gezonde leefomgeving, dit wordt nogmaals bekeken.

Verder geen op- en aanmerking de notulen worden goedgekeurd en de notulist wordt bedankt.

Financieel verslag wijkraad Oost:

Wim Melssen en Mayan Boonen hebben de kascontrole gedaan over 2024 op een paar kleine foutjes is deze in overleg met de penningmeester akkoord bevonden. Beide hebben de decharge verklaring getekend. De voorzitter bedankt beide bestuursleden voor de controle. Michiel heeft als penningmeester een kort financieel verslag 2024 en begroting 2025 gemaakt zodat de leden van de wijkraad een duidelijk beeld krijgen over de financiën van de wijkraad. Na kort overleg wordt het verslag goedgekeurd en wordt de penningmeester bedankt.

Werkgroep communicatie:

De werkgroep communicatie is weer bij elkaar geweest en er is besloten om in juni de volgende flyer te drukken en bezorgen. Voor enkele wijkraden was dit aan de late kant terwijl andere niet precies weten wat ze in de volgende editie moeten publiceren. Namens wijkraad Oost zit Michiel bij deze werkgroep. Michiel had Mayan gevraagd om een keer aan te sluiten zodat meerdere leden wisten wat hier precies besproken gaat worden. Michiel vraagt aan de leden van de wijkraad goed na te denken over onderwerpen die in de flyer gepubliceerd kunnen worden.

Michiel heeft ook een afspraak gemaakt met Karina om onze huidige website om te zetten naar de nieuwe website. Michiel zal dan ook bespreken met Karina om het contract bij Jimdo op te zeggen en een verhuiscode aan te vragen zodat alles omgezet kan worden. Michiel zal nadat de website is verhuisd nog goed kijken of de lay-out enz. eventueel aangepast moet worden. Karina zal in de toekomst onze website blijven onderhouden. Erwin vraagt aan Michiel of het al duidelijk is wat de vergoeding precies is aan Karina voor onderhoud van onze website. Michiel neemt dit punt ook meteen mee. Wordt vervolgd.

Voorjaarsvergadering 8 mei as:

De wijkraad heeft op donderdag 8 mei as. een openbare vergadering gepland staan waar de wijkraad de inwoners van de wijk uitnodigen om aanwezig te zijn op de eerste openbare vergadering nieuwe wijkraad. De leden zijn wel van mening dat de inwoners gestimuleerd moeten worden om op deze vergadering aanwezig te willen zijn, dit moet zeker geen gewone vergadering zijn. Hoe kunnen wij de inwoners prikkelen om op deze vergadering aanwezig te zijn. Er wordt kort diverse mogelijkheden besproken denk hierbij aan deskundige uitnodigen om huidige problematiek te bespreken (klimaatverandering, wadi's, groen in de wijk, wegenplan (planning) in de toekomst en

partkeergelegenheid in de wijk. Onderwerp Gemeente LvC ver weg of toch dichtbij. Misschien moeten wij raadsleden of wethouders uitnodigen over onderwerpen die relevant zijn voor onze wijk. Het dagelijks bestuur heeft volgende week een vergadering gepland staan met de gebiedsmakelaar en gebiedsfunctionaris hier zullen ze dit punt ook even bespreken. Wordt vervolgd.

Nieuws uit de voorzittersoverleg wijkraden Boxmeer:

Om een duidelijk beeld te krijgen waar precies het voorzittersoverleg mee bezig is heeft Gerard een korte opsomming gegeven van enkele onderwerpen. DSI; voor elke wijkraad wordt er 1 beschikbaar gesteld, de AED-herhalingscursussen zijn weer gepland, Flyers communicatie werkgroep, Woonwagengebeleid, Koningsdag, Fietsen graafseweg bij de Gamma,

Wat verder ter tafel komt:

Gerard verteld dat er nieuwe bordjes “een hondenkakje hoort in het zakje” zijn besteld, de oude worden vervangen en er zullen op nieuwe plaatsen ook deze bordjes geplaatst worden, dit heeft Gerard onder beheer. Mocht hij hulp nodig hebben laat hij dit weten. Waarschijnlijk volgt wijkraad Zuid ook ons idee om te gaan werken met deze bordjes zo ontstaat er een eenheid en hopelijk wordt het dan voor alle inwoners duidelijk wat de boodschap is. Gerard en Erwin hebben afgelopen dinsdag overleg gehad met Mooiland, Pantein en activiteitencommissie in de Weijerstaete. Mooiland gaat op NL Doet zaterdag 15 maart de VIEF route openen (Vertier, inspanning en fit) Mooiland heeft de wijkraad gevraagd de flyers in de wijk rond te brengen en deel te nemen aan de middag. De wijkraad zorgt voor appels en smoothies via Chris Cox Groente en Fruit, dit pakt Gerard op. De middag zal worden geopend door een bekende Boxmeerse inwoner, nog niet bekend wie dit gaat doen. Er wordt nog druk overlegd wie kan en wie opent de VIEF route. De wijkraad zal op het einde van de route staan met een marktkraam waar reclame kan gemaakt worden voor de wijkraad. De wijkraad deelt hier smoothies uit. Op deze middag zullen in ieder geval Gerard, Mayan en Tresi aanwezig zijn. De rest kijkt nog of ze kunnen, Erwin is helaas verhinderd. De definitieve flyer wordt volgende week verwacht waarna wij de leden vragen deze in het eerste weekend na de Carnaval te bezorgen huis aan huis.

Rondvraag:

Tresi vraagt om haar buurvrouw het plaatsen van de mini-bieb moet oppakken. Gerard verwijst haar naar de gemeente LvC. Tresi zal dit doorgeven aan haar buurvrouw. Jos meldt dat er op zondag 9 maart as. het NK Maasheggenvlechten wordt georganiseerd bij de Vilt in Oeffelt.

Tot slot bedankt de voorzitter de aanwezige leden en nodigt iedereen uit voor een drankje aan de bar in de Weijer.

Sluiting om 21.45uur

De volgende vergadering staat gepland voor donderdag 3 april 2025.